
Datum : 13 december 2022
Aanvang : 20.00
Locatie : de Schelp
Aanwezig : Kris, Jacqueline, Bianca, Marsja, Debbie, Samantha, Tamara, Sanne,

Annemiek (online)

Agenda inclusief directie

No Tijd Omschrijving Dossierhouder Status

1. 20.00 Opening en mededelingen directie
- klimaatbeheersing
- eindoordeel Schelp
- POS (jan)
- verkeersveiligheid

Directie Informatief

Klimaatbeheersing: Nog niets gehoord van Liander ten aanzien van de nieuwe afspraak
voor de verzwaring van het elektra. Contactpersoon bovenschools is voorlopig afwezig,
vervanger is beperkt beschikbaar. Proberen direct, via het bestuur en via Beerepoot druk
te leggen op Liander. Het ventilatiesysteem zou ervoor zorgen dat de temperatuur iets
daalt, daarom zou de airco bijverwarmen. Nu de airco nog niet werkt blijkt het te veel af te
koelen. Schermer is langs geweest en heeft uitleg gegeven. Het probleem is voorgelegd
aan Schermer en Wit Wognum. De koude tocht blijft ook als airco’s wel bijverwarmen en
zou ook zorgen voor een grote kostenpost. Hier moet dus een structurele oplossing voor
worden gevonden.

‘Eindoordeel Schelp’ stond nog op de actielijst. Kwam vanuit een vraag over
schoolopdekaart.nl waarbij voor de Schelp geen eindoordeel bekend was. Bij
scholenopdekaart staat waarschijnlijk geen eindoordeel, omdat het een
bestuursonderzoek was waarin kleine onderdelen per school worden benoemd. Daarin
staat 2x voldoende en 1x goed. Zouden we dit op de website van de Schelp kunnen
plaatsen? Rapport komt al uit 2017. Bij de Dijkwerkers en Werenfridus staat ook geen
oordeel op die website.

POS is document van Jessica en wordt januari.

Verkeersveiligheid: ouderpanel gehad, suggesties voor gedragsveranderende
maatregelen besproken. Gemeente heeft geen geld beschikbaar. Jessica heeft de
suggesties met het team besproken, dat wordt verder uitgewerkt. Samantha neemt de MR
over 2 vergaderingen weer mee.

2. 20.10 Overblijfregeling:
Ivm lispeltuut opmerking teveel kinderen,
wanneer is het punt van nee zeggen.
Toevoegen huidig document van overblijf.

Directie Besluit

Donderdag is de drukste dag; op het hoogtepunt 113 kinderen. Schommelt gemiddeld
tussen 90 en 110 kinderen. De directie heeft eerder een oproep gedaan in de Lispeltuut



om bij geen noodzaak, geen gebruik van de overblijf te maken. Dit heeft weinig effect
gehad. Hoewel er voldoende overblijfkrachten zijn voor het aantal kinderen om toezicht te
houden, wordt het met het grote aantal kinderen lastiger oog te houden voor de kinderen
en irritaties en kleine conflicten onder kinderen te voorkomen.

Is er een mogelijkheid om de overblijf anders te organiseren? Gaat om zowel veel
kinderen in een klas die moeten eten als het buitenspelen. Het meest prangende
probleem is buitenspelen. Buitenspelen half om half? Wringt met pauze leerkrachten
zonder koffiekamer en dan geen moment van rust in de school.Dit moet verder onderzocht
worden met de overblijfkrachten en het team.

In het overblijfreglement opnemen waarvoor de overblijf bestemd is? Op dit moment is het
overblijfreglement geschreven voor de overblijfmedewerkers.

Tarieven verhogen als drempel? Eerder besproken, maar het overblijfteam weet niet wat
met het geld te doen. Ze hebben nu al pot, willen die besteden aan buitenspeelgoed/
spelletjes om de kinderen beter te vermaken met buitenspelen. Vrijwilligersvergoeding
verhogen of extra medewerkers inzetten? Ook oppassen dat iedereen het nog wel kan
betalen. Op de Werenfridus is TSO, maar bij TSO krijgen ouders kinderopvangtoeslag
terug.

Het kan een argument zijn voor een vervroegde enquête schooltijden (eerder dan 3 jaar).
Ook bij een eventueel continurooster is het probleem dat er veel kinderen tegelijk buiten
spelen aan de orde.

Ook nadenken over wat is dan de grens en wat te doen als die grens is bereikt.

In volgende Lispeltuut in het stukje MR opnemen dat we het hier over hebben gehad,
maar er nog geen conclusie/oplossing is. Ook bespreken met het ouderpanel.

MR wil ook buiten de vergadering meedenken als het nodig is. Nog een keer laten
terugkomen op de vergadering in april/mei.

3. 20.20 Informatieavond nieuwe ouders, MR erbij.
Welke vorm?

Directie Besluit

De informatieavond voor nieuwe ouders gaat waarschijnlijk niet door. Afgestemd met de
Werenfridus over wat het doel is van de informatieavond. Je geeft algemene informatie op
een informatieavond. Ouders krijgen een beter beeld van de school als ze nog een keer
langskomen als de school in werking is.

Directie is bezig een goede promotie op touw te zetten. Rondleidingen op afspraak met
goede informatieverstrekking aan ouders. De Werenfridus denkt er precies hetzelfde over.
Tijdspad voor wanneer die rondleiding? Willen het naar voren trekken. Informatie avond
was altijd eind januari/begin februari, daarna open dag/rondleiding, daarna bedenktijd en
dan pas inschrijven. Dat was altijd krap met de formatie.

Willen graag input van de MR, nog niet bekend is in welke vorm. Als het concreter wordt
dan informeren. Bij individuele rondleidingen een flyer over de MR maken. Indien nodig
flyer buiten de vergadering oppakken.



4. 20.30
MARAP
Voortgang.

Kris en
Jacqueline

Controleren

● Samenwerking/teamcultuur: dit loopt. Eenmaal met het team bij elkaar gezeten,
omdat er iets speelde. Werd goed ontvangen.

● Implementatie van Staal: gaat naar behoren, kwaliteitskaart gemaakt.
Spellingsnormeringen aanpassen, zodat bij het eerste rapport de beoordelingen
kloppen. Vanuit de methode is geadviseerd iets bij te stellen naar beneden.

● Onderbouw: overgang groep 1/2 en groep 3: thematisch werken bij de kleuters
werkt goed. Willen graag doorgaande lijn naar groep 3. De huidige groep 3
leerkrachten hebben vrijwel allemaal de cursus thematisch werken destijds niet
gevolgd. Er wordt gevraagd of Tessel mee kan denken met de problemen waar de
huidige groep 3 leerkrachten tegenaan lopen.

● Burgerschap: de werkgroep heeft een inspiratiedag gehad, positief. Vanuit het
team input hoe vorm te geven. De Schelp doet wel veel, maar er is nog weinig
bewustwording. Sommige dingen kunnen meer uitgelicht worden, groter
bespreken. Bijvoorbeeld Paarse vrijdag, in iedere groep beginnen met het nieuws
van de dag.

● Creatieve middagen: gaat talenturen heten. Hebben de eerste sessie gehad,
deelnemers waren enthousiast. Klassen gaven wel aan dat er weinig te kiezen
was. Deanne is hiermee bezig, maar het is lastig. Er was weinig respons vanuit
Parroverzoek of mensen met een talent 3x op vrijdag willen bijdragen. 3 vrijdagen
kan als te belastend voor iemand worden ervaren. Als we iemand horen aangeven
contact opnemen met de Schelp om mogelijkheden te bespreken. Dit Parrobericht
is alleen verstuurd naar de ouders van groep 5 t/m 8. Kan de volgende keer breder
worden gedeeld.

● Leergesprekken: krijgt steeds meer vorm, wat opstartproblemen maar belang
wordt algeheel ingezien. De werkgroep komt iedere 6 weken bij elkaar. Staat vanaf
groep 4 in bijna alle klassen vast op het rooster.

● Passend onderwijs: implementatie van Logo3000, daar komt in de onderbouw een
kwaliteitskaart van. Gaat om leerlingvolgsysteem in de onderbouw. Concept
kwaliteitskaart is klaar voor Parnassys Leerlijnen. Wordt met de onderbouw
besproken en ter info aan het hele team aangeboden.

Compliment aan de teamleden in de werkgroepen hoe zij dat oppakken. Samantha heeft
een werkdocument voor iedere werkgroep gemaakt waarin ook de actuele doelen van het
jaarplan staan. Dat werkt heel fijn geeft het team aan.

5. 20.45
Covidplan
Geen goedkeuring, maar informeren.

Directie Informatief

Nu geprint en online beschikbaar voor de MR. Bewuste keuze om vandaag eerst met het
team te bespreken en nog niet eerder met de MR te hebben gedeeld. Dit stuk is voor de
MR alleen ter informatie. Dit document is voor het team, niet voor ouders van leerlingen.

Hele draaiboek beschrijft 4 fases. Ministerie heeft het document opgesteld met
basismaatregelen, doorgezet naar besturen: vul aan. Die hebben het document weer
doorgestuurd naar scholen: vul aan met passende maatregelen in jouw schoolpraktijk. Bij
groen en donkergroen weinig aan de hand. Bij groen iets aangescherpt, oog voor kinderen



met zwakke gezondheid. Tijdens de vergadering met name aandacht besteed aan oranje
en rode scenario. Bij rood wordt door door het ministerie aangegeven: 50% leerlingen op
school dag om dag, voorkeur van het team van de Schelp is halve dagen. Ministerie zegt
dat mag bij uitzondering bij zwaarwegende argumenten en je moet dit kunnen organiseren
met de BSO. Afgestemd met Werenfridus en BSO’s. Partou doet ook TSO op de
Werenfridus en heeft met het huidige personeelstekort aangegeven dat zij geen kinderen
kunnen halen/brengen halverwege de dag. De Schelp kan halve dagen dus niet regelen
met de BSO. Daarom toch dag om dag. Woensdag als wisseldag of voorbereidingsdag?
Woensdag als voorbereidingsdag, dus vrij voor de kinderen kan waarschijnlijk niet in
verband met te maken lesuren. Wisseldag kan wel. Samantha gaat dit nog navragen. Bij
50/50 school/afstandsonderwijs geldt een continurooster. Kinderen krijgen eigen
boeken/schriften mee naar huis.

Kwetsbare kinderen elke dag naar school.

Wanneer rood scenario aan de orde komt dan graag schakelen met de MR.

Vraag of het punt ten aanzien van opdrachten voor kleuters zoals vorige keer er in zou
moeten staan. Open laten wat op dat moment de weektaak is.

Actiepunten- en besluitenlijst directie
Wat kan er af, wat komt erbij?

- parro groepje ouderpanelleden?? Ivm
uitvragen van evt MR vragen.

Actiepunten doorgenomen in separaat document.
- Ouderpanelleden parro groepje. Nog niet gelukt.
- Oproep verkiezing OMR lid, wie doet dit? Debbie wil dat vrijdag wel doen als

voorzitter van de MR.

Sluiting

5 min pauze tussen het vergaderdeel inclusief en exclusief directie

Agenda exclusief directie

No Tijd Omschrijving Dossierhouder Status

1. 21.00 Mededelingen
Ingekomen stukken (postmap)

Mail

Marsja en
Annemiek
Bianca

Informatief

Namens Erika bedankt voor het kaartje, waarschijnlijk eerste namens OV en MR.

Annemiek heeft de postmap doorgenomen, zaken gearceerd. Stond weinig interessants
in. Informatie over ventilatie en CO2 meters, kan je subsidie voor aanvragen. Ramen open
is niet altijd nodig. Weten personeelsleden wat ze moeten doen als de meters oranje of
rood uitslaan?



Subsidie voor uitbreiden basisvaardigheden. Daar is een loting voor geweest, maar heeft
De Schelp niet aan meegedaan/niet ingeloot.

Plan voor 4-daagse schoolweken; dat is niet wenselijk vanuit het ministerie. In de grote
steden mag het wel i.v.m. het lerarentekort.

Tweede kamer vindt dat het bevoegd gezag de MR beter zou moeten informeren. Eerste
kamer zet vraagtekens bij een wetsaanpassing hiervoor. Uitzondering op de regel.

Bij interessante stukjes in Postmap foto maken en delen met MR via Parro.

2. 21.10 Bespreekpunten GMR
(online, mrschelp) licht toe wat er speelt in de
GMR.
niet mogelijk, zit dan zelf in een GMR
vergadering
smartwatch standpunt sko

Wendy Informatief

Wendy zit op dit moment in GMR vergadering en kan daardoor niet aanwezig zijn.

Volgend jaar eerste vergadering afstemmen of onze datums niet overlappen met GMR
datums. Debbie heeft dit bij het activiteitenplan opgenomen.

Wendy gaat het smartwatch punt vandaag inbrengen.

3. 21.20 Notulen vorige vergadering Sanne Besluit

Impliciet goedgekeurd.

4. 21.21 Gezamenlijke ouderavond met Werenfridus
stand van zaken

Marsja Informatief

How to talk to kids idee leuk, vorige week samen gezeten. Datum en tijdspad opgezet.
Marsja heeft twee keer gemaild, maar nog geen reactie gehad. Mikken op donderdag 16
maart. Communicatieplan: flyer ‘save the date’ en op de kalender in Parro (als de
definitieve datum bekend is), dan herhalen via allerlei kanalen zodat er veel mensen
komen opdagen. Nagaan of er subsidie vanuit de gemeente kan komen, dan voor ouders
vanuit het hele dorp. Plan B is Googlen voor andere opties. Werenfridus gaat de
communicatie opzetten vanuit beide logo’s.

5. 21.30 Terugkoppeling MR cursus
- statuten en reglementen

Marsja en Kris Informatief

De cursus was goed bezocht. Observatie van Marsja en Kris dat wij het eigenlijk al best
goed doen. We hebben wel veel vergaderingen per jaar. De andere doen maximaal 6
vergadering inclusief ambitiegesprek. Als we nog iets effectiever vergaderen, dan kunnen
we misschien weer met minder vergaderingen toe.

MR hoeft geen statuten hebben, die moet het bestuur hebben. De MR moet een
reglement hebben. Er zijn formats voor het opzetten van een reglement. Voor volgende
vergadering op de agenda zetten.



Paar kleine aanpassingen in beleid format instemming/advies.  Er komt nog een nieuwe
versie op basis van een nieuwe wet. Elk jaar e-mailen dat we de nieuwe versie van het
beleid format instemming/advies willen. Debbie neemt dit op in het activiteitenplan.

Er werden ook ideeën voor de vergadering gedeeld. Welke punten in welke tijd van het
jaar meenemen. Dit document komt in de drive.

Actiepunten- en besluitenlijst zie snelkoppeling
Wat kan er af, wat komt erbij?

- Jaarverslag MR kan op de website, zie
snelkoppeling

Informatief

Actielijst separaat doorgenomen.

Jaarverslag MR op de website zetten doet Kris

De MR heeft nu nog adviesrecht bij de begroting, als antwoord op een openstaande
vraag.

Volgende vergadering d.d: 26-01-2023

Rondvraag
Toelichting: Alleen vragen en antwoorden zijn aan de
orde (voor zover mogelijk). Als discussie of uitzoeken
nodig is, dan formuleren we een actiepunt.
puntje van aandacht schooljaar 2023-2023. De MR
vergadering beter laten aansluiten met de GMR
vergaderingen

Wendy

Hoe lang laten we notulen op de website staan? Van de afgelopen 12 maanden.

Sanne is bij de vergadering in maart afwezig. Wie wil dan notuleren? Marsja wil dat wel
een keer doen.

Sluiting

Dossierhouders:

Jaarplan/MARAP Kris en Jacqueline

Begroting Bianca en Jacqueline

POS (schoolondersteuningsprofiel) Bianca en Tamara

Veiligheidsplan incl pestprotocol Annemiek en Marsja


